
Protokół Nr XXVI/2020 
z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 23.10.2020 r. 

Przewodniczący obrad sesji - Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy - Pani Barbara 
Przybylik. 
Protokolant - insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy - Iwona Kazior. 
Miejsce odbycia sesji - Miejsko-Gminna Biblioteka Publiczna w Pilicy. 

W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.1500 udział wzięło 13 radnych na ogólny stan 
Rady wynoszący 15 osób. 
Radni nieobecni: 
- Łukasz Kudra (nieobecność usprawiedliwiona), 
- Marcin Omyła (nieobecność usprawiedliwiona). 
Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 
- Burmistrz Miasta i Gminy - Pan Artur Janosik, 
- Sekretarz Miasta i Gminy - Pani Joanna Ślusarczyk, 
- Skarbnik Miasta i Gminy - Pani Małgorzata Flak, 
- Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół - Pani Barbara Dąbrowa, 
- sołtysi. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad 1. 
Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy - Pani Barbara Przybylik. 

Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła 
prawomocność obrad. 
Następnie przedstawiła niżej podany porządek obrad sesji, który radni otrzymali wraz 
z pozostałymi materiałami na sesję. 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji. 
3. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 
4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym 

o wynikach egzaminów oraz nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora Oświaty. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych 
na obszarze Miasta i Gminy Pilica oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej, 

b) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 
pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych, oraz właścicieli 
nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na rzecz gmin, 

c) zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym, 

d) zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego za pomnik przyrody, 



e) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2021", 

f) wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy 
drodze wojewódzkiej nr 790, 

g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej numerem działki 2053, położonej 
w Slawniowie, stanowiącej własność Gminy Pilica, 

h) rozpatrzenia skargi z dnia 24 września.2020 r., 
i) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 
j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2026. 

6. Wolne wnioski. 
7. Zamknięcie obrad sesji. 

Żadnych wniosków do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

Ad 2. 
Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad 

poprzedniej sesji - protokołu Nr XXV/2020 z dnia 11.09.2020 r. 
Nadmieniła, że protokół był wyłożony do wglądu w Urzędzie Miasta i Gminy w pokoju 
nr 24 oraz dostępny w Internecie. 
Zapytała czy radni mają uwagi do protokołu. 
Nie zgłoszono żadnych uwag. 
Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie. 
Protokół Nr XXV/2020 z dnia 11.09.2020 r. został przyjęty jednogłośnie - 13 radnych na 13 
obecnych głosowało za. 
Ad 3. 

Następnie Pan Burmistrz i Pani Przewodnicząca Rady przedstawili informacje z analizy 
złożonych im oświadczeń majątkowych - stosownie do przepisów ustawy o samorządzie 
gminnym. 
Pani Przewodnicząca przedstawiła również informację Wojewody z analizy oświadczenia 
majątkowego jej i Pana Burmistrza, które to oświadczenia składane są do Wojewody. 
Informacje o oświadczeniach majątkowych stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad 4. 
W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła Panią Barbarę Dąbrowę 

- Dyrektora Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy o przedstawienie 
informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach 
egzaminów i wynikach nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora Oświaty. 
Pani Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół wyjaśniła, że art. 11 ust. 7 
ustawy Prawo oświatowe zobowiązuje organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego 
do sporządzenia i przedstawienia organowi stanowiącemu, w terminie do 31 października, 
informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. 
Następnie Pani Dyrektor przedstawiła informację w powyższej sprawie, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

Ad 5a,b,c. 
Przystępując do kolejnego punktu porządku obrad sesji, którym jest podjęcie uchwały 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych 
na obszarze Miasta i Gminy Pilica oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej, Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie 

2 



powyższego projektu uchwały oraz dwóch kolejnych projektów uchwał, które dotyczą 
odpadów komunalnych 
Projekty uchwał w sprawach: 
- określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych na obszarze Miasta 
i Gminy Pilica oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej, 
- określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 
którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych, oraz właścicieli 
nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na rzecz gmin, 
- zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 
bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, 
omówiła Pani Joanna Ślusarczyk - Sekretarz Miasta i Gminy. 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że powyższe projekty uchwał wynikają z ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach - są konsekwencją zmian, wprowadzonych we wrześniu 
2019 r., które zobligowały samorządy do dostosowania uchwał do przepisów ustawy 
w terminie do września 2020 r., jednak ustawa „antycovidowa" dała możliwość przesunięcia 
terminu obowiązywania przepisów prawa miejscowego, dostosowanych do znowelizowanej 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, od dnia 01.01.2021 r. 
Pani Sekretarz nadmieniła o uchwałach, podjętych na podstawie przepisów ustawy 
0 utrzymaniu czystości i porządku w gminach, w miesiącu marcu i czerwcu br. 
Omawiając projekt uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 
w kompostowniku przydomowym, Pani Sekretarz wyjaśniła, że zastosowanie zwolnienia 
w powyższym przypadku jest obowiązkiem ustawowym, a zaproponowana wysokość 
zwolnienia - 1 zł oszacowana została na podstawie analizy kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z gospodarstw domowych. 
Zaznaczyła, że zwolnienie w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym 
jest między innymi powodem zmian we wzorze deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Przedstawiając propozycje górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na rzecz gminy, Pani Sekretarz odniosła się, do górnych stawek opłat aktualnie 
obowiązujących, uchwalonych w 2008 r. 
Proponowana górna stawka opłaty za 1 m3 dla odpadów komunalnych, które są zbierane 
1 odbierane w sposób selektywny wynosi 180 zł brutto, a górna stawka tej opłaty uchwalona 
w 2008 r. to 133 zł brutto, natomiast proponowana górna stawka opłaty za lm3 dla odpadów 
komunalnych, które nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny wynosi 220 zł brutto, 
a uchwalona w 2008 r. górna stawka tej opłaty to 150 zł. 
Pani Sekretarz zwróciła uwagę, że proponuje się pozostawić w dotychczasowej wysokości 
górną stawkę opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się 
z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych - tj. 60,00 zł brutto za lm3 nieczystości. 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że proponuje się podnieść górne stawki opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na rzecz gminy, ze względu na wzrost kosztów ponoszonych przez 
przedsiębiorców, odbierających odpady komunalne, w stosunku do roku 2008. 
Przedstawione przez Panią Sekretarz projekty uchwał stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
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Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonych projektów uchwał. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały 
w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych 
na obszarze Miasta i Gminy Pilica oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 
środków komunikacji. 
Pani Przewodnicząca, po przypomnieniu sposobu głosowania, poddała projekt uchwały 
pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
13 radnych na 13 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 13 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji 
0 wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości zamieszkałych położonych na obszarze Miasta i Gminy Pilica oraz warunków 
1 trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej została podjęta 
jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr XXVI/154/2020. 

Wiceprzewodniczący Rady - Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie 
określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 
pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych, oraz właścicieli nieruchomości, 
którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
na rzecz gmin. 
Pani Przewodnicząca poddała powyższy projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
13 radnych na 13 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 13 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości 
nieczystości ciekłych, oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia 
opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gmin została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała oznaczona jest Nr XXVI/155/2020. 

Pan Wojciech Gamrot - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 
bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 
Pani Przewodnicząca poddała przedmiotowy projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
13 radnych na 13 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 13 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
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Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zwolnienia w części z opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 
komunalne w kompostowniku przydomowym została podjęta jednogłośnie. 
Jest to Uchwała Nr XXVI/156/2020. 

Ad 5d. 
Pani Przewodnicząca ponownie udzieliła głosu Pani Sekretarz celem przedstawienia 

projektu uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego za pomnik 
przyrody. 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że zgodnie z przepisami ustawy o ochronie przyrody zniesienie 
formy ochrony przyrody należy do kompetencji Rady Gminy, a następuje w razie utraty 
wartości przyrodniczych i krajobrazowych, ze względu na które ustanowiono formę ochrony 
przyrody lub w razie konieczności realizacji inwestycji celu publicznego, lub zapewnienia 
bezpieczeństwa powszechnego. 
Zaznaczyła, że projekt zniesienia formy ochrony przyrody z pomnika przyrody wymaga 
uzgodnienia z właściwym regionalnym dyrektorem ochrony środowiska. 
Poinformowała, że Nadleśnictwo Olkusz zwróciło się z wnioskiem o zniesienie formy ochrony 
przyrody z jednego drzewa gatunku jesion wyniosły, o obwodzie pnia 345cm, ostatniego 
rosnącego po lewej stronie na zachód od murów gajówki, wchodzącego w skład pomnika 
przyrody - alei wielogatunkowej obok pola biwakowego w Smoleniu, złożonej z 18 drzew. 
Wyjaśniła, że wniosek Nadleśnictwa poprzedzony był oględzinami z udziałem przedstawicieli 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Katowicach, Zespołu Parków Krajobrazowych 
Województwa Śląskiego i Gminy Pilica, w wyniku których stwierdzono, że drzewo utraciło 
wartości przyrodnicze i zagraża bezpieczeństwu powszechnemu, i powinno pozostać w formie 
„świadka" - tj. pnia o wysokości ok. 4-5m. 
Oznajmiła, że przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 
Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Katowicach. 
Pani Sekretarz nadmieniła, że aleja wielogatunkowa obok pola biwakowego w Smoleniu 
została ustanowiona pomnikiem przyrody Rozporządzeniem Wojewody Katowickiego z dnia 
02.01.1996 r. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionej propozycji zniesienia formy 
ochrony przyrody z drzewa gatunku jesion wyniosły, wchodzącego w skład alei 
wielogatunkowej w Smoleniu. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w powyższej 
sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu 
Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony 
przyrody z drzewa uznanego za pomnik przyrody pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
13 radnych na 13 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 13 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody 
z drzewa uznanego za pomnik przyrody została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest 
Nr XXVI/157/2020. 
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Ad 5e. 
Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę przyjęcia „Programu współpracy Gminy Pilica 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2021". 
Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego 
protokołu, omówiła Pani Joanna Ślusarczyk - Sekretarz Miasta i Gminy. 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że co roku, w terminie do 30 listopada, Rada Gminy zobowiązana 
jest uchwalić Programu współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie. Zaznaczyła, że Program ma służyć włączeniu podmiotów 
pozarządowych w system funkcjonowania gminy na zasadzie równego partnerstwa - określa 
zakres i reguły współdziałania. 
Pani Sekretarz podkreśliła rolę organizacji pozarządowych w społeczeństwie - stanowią bazę 
dla rozwoju lokalnych społeczności, integrują i aktywizują lokalną społeczność. 
Zaznaczyła, że okres realizacji Programu obejmuje 2021 rok, a zaplanowane na ten cel środki 
wynoszą 108.000 zł. 
Poinformowała również, że projekt Programu był poddany pod konsultacje społeczne 
w okresie od 7 do 14 października i nie zgłoszono do niego żadnych uwag ani wniosków. 
Wyjaśniła, że uchwalenie Programu warunkuje ogłoszenie otwartego konkursu ofert 
na zadania w zakresie działalności pożytku publicznego. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do projektu „Programu współpracy Gminy Pilica 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2021". 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia powyższego programu. 
Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 
współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie w roku 2020" pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
13 radnych na 13 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 13 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 
Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 
2021" została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr XXVI/158/2020. 

Ad 5f. 
Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca przystąpiła do projektu uchwały, 

dotyczącego wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 
przy drodze wojewódzkiej nr 790. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały 
w przedmiotowej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do zawartej w projekcie uchwały propozycji 
wyznaczenia, na wniosek mieszkańców wsi Biskupice, wstępnej lokalizacji obustronnych 
przystanków komunikacyjnych w tej miejscowości, w rejonie posesji nr 25. 
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Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc 
lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy drodze wojewódzkiej nr 790 pod 
głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 

stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 12 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie wpisał znaku x pod wyrazem „nie",l radny - Pan Henryk Goncerz 
postawił znak x w kratce pod wyrazem „wstrzymuję się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie wskazania wstępnych miejsc 
lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy drodze wojewódzkiej nr 790 została 
podjęta większością głosów, przy jednym głosie wstrzymującym się. Jest to Uchwała 
Nr XXVI/159/2020. 

Ad 5g. 
W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca podjęła temat wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości oznaczonej numerem działki 2053, położonej w Sławniowie, stanowiącej 
własność Gminy Pilica. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w ww. sprawie, 
który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do propozycji zbycia przedmiotowej 
nieruchomości. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości oznaczonej numerem działki 2053, położonej w Sławniowie, stanowiącej 
własność Gminy Pilica pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
13 radnych na 13 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 13 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości oznaczonej numerem działki 2053, położonej w Sławniowie, stanowiącej 
własność Gminy Pilica została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest 
Nr XXVI/160/2020. 

Ad 5h. 
Przystępując do sprawy rozpatrzenia skargi z dnia 24 września 2020 r., Pani 

Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że skarga była przedmiotem posiedzenia Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji, a następnie udzieliła głosu Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Pani Stanisława Ewa Węglarz 
poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 13 października br. przeprowadziła 
postępowanie wyjaśniające w sprawie skargi z dnia 24 września 2020 r., w której skarżący 
zarzuca Burmistrzowi niezajęcie stanowiska w jego sprawie i nie wy danie decyzji 
administracyjnej. Komisja proponuje Radzie uznać skargę za bezzasadną. Pani 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła uzasadnienie, którym kierowała się Komisja, 
proponując rozstrzygnięcie skargi. Uzasadnienie zawarte jest w projekcie uchwały, 
stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Rady - Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi z dnia 24 września 2020 r. na Burmistrza Miasta i Gminy Pilica 
0 niezajęcie stanowiska w sprawie skarżącego i niewydanie decyzji administracyjnej. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
13 radnych na 13 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 13 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 24 września 
2020 r. na Burmistrza Miasta i Gminy Pilica o niezajęcie stanowiska w sprawie skarżącego 
1 niewydanie decyzji administracyjnej została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała 
Nr XXVI/161 /2020. 

Ad 5i. 
Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie propozycji 

zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 
Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy 
- wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 
rok pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
13 radnych na 13 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 13 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok 
została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr XXVI/162/2020. 

Ad 5j. 
Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2020 -2026. 
Projekt uchwały w ww. sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, przedstawiła 
Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy. 
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do przedstawionej propozycji zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2020 -2026 pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
13 radnych na 13 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez poniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, który 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu - 13 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie" ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
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Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2020 -2026 została podjęta jednogłośnie. 
Jest to Uchwała Nr XXVI/163/2020. 

Ad 6. 
W punkcie wolne wnioski nikt nie zabrał głosu. 

Ad 7. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała 

zebranym za udział w sesji i poinformowała, że w okresie trwania pandemii sesje będą 
odbywać w sali Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pilicy, a następnie zamknęła obrady 
XXVI sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy - godz.1620. 

Protokołowała: 

Załączniki do protokołu: 

1) listy obecności - radnych i sołtysów; 
2) informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych, 
3) informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym 

o wynikach egzaminów oraz nadzoru pedagogicznego Śląskiego Kuratora Oświaty, 
4) projekty uchwał; 
5) imienne wykazy głosowań nad projektami uchwał; 
6) uchwały Nr XXVI/154/2020, Nr XXVI/155/2020, Nr XXVI/156/2020, Nr XXVI/157/2020, 

Nr XXVI/158/2020, Nr XXVI/159/2020, Nr XXVI/160/2020, Nr XXVI/161/2020, 
Nr XXVI/162/2020, XXVI/163/2020; 

7) nagranie audio - wideo z przebiegu sesji zamieszczone na stronie internetowej Urzędu 
Miasta i Gminy www.pilica.pl 

P R Z E W O D N I C Z Ą C A 
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